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Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 23 listopada 2016 r. 
 

Nr 8/VII/2016 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Nr 8/VII/2016 Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska        

                         i Opieki społecznej; 

Nr 8/VII/2016 Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi. 
 

W dniu 23 listopada 2016 r. o godzinie 9:00 odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady 

Miejskiej w Otmuchowie.  

Posiedzenie na prośbę Przewodniczących Komisji prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Otmuchowie Pan Stanisław Zaczyk. 

Obecnych było 11 radnych Rady Miejskiej w Otmuchowie. Nieobecny radny Pan Zbigniew Górski. 

Porządek posiedzenia komisji: 

1. Zaopiniowanie Informacji o realizacji zadań oświatowych w Gminie Otmuchów w 2016 r. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków; 

2) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Otmuchów na rok 2017; 

3) rocznego programu współpracy Gminy Otmuchów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie w 2017 r. 

4) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla 

Gminy Otmuchów na rok 2017; 

5) dopłaty do taryfowych grup odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odbioru 

ścieków; 

6) zmiany uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

7) wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

8) zmiany uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa; 

9) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2016 r. 

10) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 

11) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół publicznych prowadzonych na terenie Gminy 

Otmuchów przez podmioty inne niż jednostki samorządu terytorialnego oraz w sprawie trybu 

i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji. 

 
 

Ad 1. Przewodniczący przedstawił Informację o realizacji zadań oświatowych w Gminie 

Otmuchów w 2016 r. 
 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali Informację o realizacji zadań oświatowych 

w Gminie Otmuchów w 2016 r. Zapytał, czy są uwagi do przedstawionej Informacji. 

Radny Napora zabrał głos i zauważył, że wyjaśniając coś, należałoby to uporządkować, a nie pisać 

ciągiem w kilku zdaniach, np. wykazać to, co jest ważne tj. koszty na 1 ucznia w poszczególnych 

szkołach, ile dostajemy subwencji oświatowej. 

Radny Wąsowicz również zauważył, że chciałby dostać informacje w rozbiciu na poszczególne lata, 

na poszczególne szkoły w mieście i na wioskach, na szkoły podstawowe, gimnazja, szkoły średnie, 

przedszkola, jaka jest ilość uczniów w klasach 1,2,3… itd. To byłoby bardziej czytelne i dałoby 

szerszy obraz. Otrzymaliśmy informację ogólną.  

Dyr. ZOS odpowiedział, że nie rozumie uwagi radnego Napory, ponieważ w informacji jest wszystko 

czytelnie przedstawione. Są wymienione i jednostki w rozbiciu na poszczególne szkoły i konkretne 

informacje o wynikach. Wszystko jest wypunktowane.  

Radny Napora odpowiedział, że jeżeli Kuratorium Oświaty coś przedstawia, to należy to w punktach 

przedstawić.  

Dyr. ZOS zapytał, czy chodzi o pionową numerację. 

Radny Napora odpowiedział, że dokładnie o to chodzi.  

Dyr. ZOS kontynuował, że można podać to w punktach, ale byłoby to bardzo rozłożone. Dlatego też 

jest to ujęte w ten sposób. W tabeli są zawarte informacje o dzieciach urodzonych rocznikowo. Jeśli 

wolą Rady jest rozbicie na poszczególne klasy, będzie to zrobione. Ilość uczniów jest napisana 
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w pierwszym zdaniu. Można dołączyć metryczkę subwencyjną. Największa pozycja jest na ucznia 

wiejskiego – 5 300 zł. Wprowadzona jest duża waga na ucznia w szkole, gdzie jest mniej niż 75 

dzieci, na ucznia gimnazjalnego, na uczniów z niepełnosprawnością umysłową i tu jest cały katalog, 

od stopnia umiarkowanego, do poważnego. Uwagi na dzieci przedszkolne. Jeśli Rada sobie życzy, 

metryczki będą dostarczone.  

Radny Napora zapytał, czy w takim razie radni mają sobie sami wyliczyć, ile przypada na jednego 

ucznia. Dodał, że dzieci ubywa i nie ma co liczyć, że będzie ich więcej. Podkreślił, że szkół nam nie 

ubywa, tylko uczniów i dlatego ważne jest, ile przypada w poszczególnych szkołach, na jednego 

ucznia.  

Burmistrz poinformował, że intencją radnych jest to, że chcieliby wiedzieć, ile przypada subwencji na 

1 ucznia w mieście, a ile na wsi. Ile w gimnazjum w mieście, a ile w gimnazjum na wsi.  

Dyr. ZOS poinformował, że jest to pięknie rozpisane w metryczce. 

Burmistrz kontynuował, że chodzi o konkretne wyliczenia. Jedno dziecko kosztuje nas 10 000 zł 

z budżetu gminy na wsi, a coś ponad 1 000 zł w mieście.  

Radny Napora zapytał, czy subwencja jest tylko na dzieci szkolne. 

Burmistrz potwierdził i dodał, że na dzieci przedszkolne jest dotacja. W 2018 roku będą to już dzieci 

szkolne i wtedy będzie na nie subwencja.  

Dyr. ZOS dodał, że dzieci 6 letnie pozostające w przedszkolu będą miały dotację zmniejszoną.  

Burmistrz podkreślił, że nie ma jeszcze informacji na ten temat, ponieważ dotacja jest zawsze po I 

kwartale.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze uwagi do przedstawionej Informacji. 

Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że w/w Informacja rozpatrzona została przez Komisje Rady, które nie 

wniosły do niej zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie 

jej zaopiniowania. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały Informację o realizacji zadań oświatowych 

w Gminie Otmuchów w 2016 r. 

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0.  
 

 Ad. 2   
 

1) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu  

Obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Radny Napora poinformował, że Komisja Rewizyjna w ubiegłym roku zgłosiła wniosek, żeby 

przyjrzeć się potrzebie dopłaty do wody. Nie zostało to wtedy przyjęte. Teraz przyglądamy się temu 

ponownie i nasza sugestia była taka, by Przedsiębiorstwo Wodociągów przygotowało dwa wnioski, 

jeden z dopłatą, a drugi bez dopłaty. Bo dopłata do Przedsiębiorstwa, które ma wynik dodatni, 

otrzymuje w dywidendzie mniej o podatek dochodowy. Firma przedstawia dwa warianty i w obu 

przypadkach wynik jest dodatni. Powodem tego wniosku było to, by w przyszłym roku, gdy Burmistrz 

będzie weryfikował taryfę, Przedsiębiorstwo mogło się rozwijać, aby było widać, że Gmina dba o to. 

Komisja Rewizyjna spowodowała, że w 2017 r. będzie analizowany złożony wniosek. Gmina 

zapłaciła za 9 miesięcy – 900 tys. zł – to podatek VAT i rzeczywista dopłata do gospodarstw 

domowych. Gdyby po 9 miesiącach kończył się rok, to z tej kwoty 200 tys. zł VAT można by 

odzyskać.  

Burmistrz dodał, że w przyszłości wypadłaby dopłata i cena byłaby skorygowana i w takiej 

wysokości, jak wychodzi z symulacji. Gmina nie dopłaca, odbiorcy nie dopłacają, a cena pozostaje 

taka sama. 

Radny Napora podziękował za dodatkowe materiały do analizy i poinformował, że w roku 2017 

konieczne będzie głębsze pochylenie się nad tą sprawą.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że w/w projekt uchwały rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie 

wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania 

w sprawie zaopiniowania niniejszego projektu uchwały.  
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Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przedłużenia 

czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków; 

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 
 

2) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Otmuchów na rok 2017; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Otmuchów na rok 2017, rozpatrzony został przez Komisje 

Rady, które nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie 

głosowania w sprawie zaopiniowania niniejszego projektu uchwały.  

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 
 

3) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 

Gminy Otmuchów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 r. 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Otmuchów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 r. rozpatrzony został przez 

Komisje Rady, które nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji 

o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania niniejszego projektu uchwały.  

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 
 

4) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Otmuchów na rok 2017; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Otmuchów na rok 2017, rozpatrzony został 

przez Komisje Rady, które nie wniosły do niej zmian i poprosił Przewodniczących Komisji 

o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 
 

5) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie dopłaty do taryfowych grup 

odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odbioru ścieków; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie dopłaty do taryfowych grup odbiorców 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odbioru ścieków, rozpatrzony został przez Komisje 

Rady, które nie wniosły do niej zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie 

głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 
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6) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Burmistrz poinformował o tym, że ustawodawca zażyczył sobie, by inkasenci byli wymienieni 

z imienia i nazwiska. 

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi, zapytania do tego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły 

do niej zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie 

zaopiniowania tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 
 

7) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od  

nieruchomości; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Radny Wąsowicz poprosił o wyjaśnienie litery „d” paragrafu 1, punkt 1. 

Przewodniczący oddał głos Kierowniczce Wydziału Budżetu, Podatków i Opłat – Pani Olimpii 

Szołtysik-Talik, która wyjaśniła treść, mówiąc, że w Gminie Otmuchów nie ma takich gruntów, co nie 

oznacza, że w przyszłości ich nie będzie, stąd też ustawodawca wymaga takiego zapisu.  

Radny Napora zakomunikował, że to dotyczy dochodów własnych i siedem z dziewięciu pozycji ma 

górną granicę podatku. Zauważył, że udział, to 9%, co nie jest czymś decydującym, nie mniej jednak 

jest ważne. W punkcie 1, litera „c” – pozostałe…, jest 0,32 zł od 1 m2 powierzchni, górna granica 0,47 

zł i chciałby wiedzieć, ile jest ziemi w rękach prywatnych. Stwierdził, że nie jest to decydujące 

i daleko nam do górnej granicy, ale to nasz dochód własny i można liczyć, że będzie to obniżone.  

Burmistrz zakomunikował, że nie ma to większego wpływu jeśli chodzi o budżet i analizując 

poszczególne pozycje, aż w 7 z 9 pozycji Gmina ma niższe stawki i niższy podatek rolny. Od 

rolników to będzie 300 tys. zł mniej. Windykacja przebiega dobrze.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do tego projektu uchwały. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od  

Nieruchomości, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niej zmian i poprosił 

Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu 

uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 
 

8) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Poboru podatków i opłat w drodze inkasa; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru 

podatków i opłat w drodze inkasa, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niej 

zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania 

tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 
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9) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Otmuchów na 2016 rok; 
 

Przewodniczący poinformował, że radny otrzymali Autopoprawkę do powyższego projektu uchwały 

i zapytał, czy są jakieś uwagi. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2016 

rok, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niej zmian i poprosił 

Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu 

uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 
 

       10) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Radny Napora zakomunikował, że w tabeli 1 – dochody bieżące są wymienione, ale przy uzasadnieniu 

chciałby dodatkowych informacji, ponieważ w wykazie przedsięwzięć są zmiany i chciałby wiedzieć 

czego dotyczą.  

Skarbnik odpowiedział, że wszystkie zarządzenia Burmistrza są opisane i mówią czego dotyczą. 

Wprowadzone zmiany dotyczą akcyzy dla rolników i spraw bieżących. Ujęte w kolumnie 1.1.5 – 

w tym zakresie, czyli akcyza, świadczenia wychowawcze i zmiany z zakresu zadań zleconych.  

Burmistrz poinformował, że są to pieniądze „znaczone”. Rolnicy składają wnioski, Wojewoda 

przekazuje środki z budżetu państwa.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niego zmian 

i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego 

projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 

 

10) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół publicznych prowadzonych na terenie Gminy Otmuchów przez podmioty inne 

niż jednostki samorządu terytorialnego oraz w sprawie trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystywania dotacji. 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Skarbnik zakomunikował, że uchwała musi być wykonana, ponieważ zmiany będą obowiązywały od 

stycznia 2017 roku. 

Radny Napora zapytał, czy musi być to teraz i czym różni się od poprzedniej. 

Skarbnik odpowiedział, że do końca roku, ale uchwała musi być opublikowana w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Opolskiego.  

Dyr. ZOS poinformował, że na terenie Gminy jest jedna szkoła stowarzyszeniowa i trzeba ją dotować. 

Została zmieniona podstawa prawna. Szkoły tego typu mają otrzymywać dotacje w wysokości równej 

innym szkołom. Koszt 1 ucznia w Szkole w Ligocie Wielkiej, musi być taki sam, jak 1 ucznia w innej 

szkole w Gminie. Doszła dotacja na podręczniki i wyżywienie dzieci. Wprowadzono też np. zajęcia 

dodatkowe i to należy odliczyć. Wszystko jest wyraźnie doprecyzowane w ustawie. Po 1 stycznia 

2017 r. na BIP trzeba zamieszczać sposób obliczania.  

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

szkół publicznych prowadzonych na terenie Gminy Otmuchów przez podmioty inne niż jednostki 

samorządu terytorialnego oraz w sprawie trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania 
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i wykorzystywania dotacji, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niej zmian 

i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego 

projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 
 

 

Na tym zakończono protokół. 
Protokołowała J. Wiktorowska  

 

 

Lista obecności członków Komisji wspólnych stanowi załącznik do protokołu. 

 
 

 


